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Zápis z jednání krajské rady dne 4. 9. 2023

Místo konání: Senovážné náměstí 24 Čas konání: 18:30

Přítomní dle prezenční listiny (s právem hlasovat):

Petr Brabec - Juan (1. místopředseda PRJ), Vít Henych - Bobr (2. místopředseda PRJ), Jan Petera
- Slimák (předseda okresu Praha 2), František Topinka (předseda okresu Praha 3), Radim Bureš
(předseda okresu Praha 4), Zbyněk Kocman (předseda okresu Praha 5), Vojtěch Staněk - Kaktus
(místopředseda okresu Praha 8), Matěj Šturma - Vojín (předseda okresu Praha 9), Jakub Hladík -
Arny (předseda okresu Praha 10), Ondřej Přerovský - Lazebník (zástupce KD)

Přítomní dle prezenční listiny (jmenovaní členové):

Jakub Martínek - Škebloň, Patrik Kouba - Procesor,

Přítomní dle prezenční listiny (hosté):

Jakub Dienstbier (Doktor)

Předsedající: Vít Henych (Bobr) Zapisující: Anežka Henychová (Leia)

Termín příští rady: 2. 10. 2023

1. Připomínky k zápisu 2
2. Návštěvy táborů 2
3. Návštěvy kurzů 2
4. Granty MHMP 2
5. Sklad 2
6. Rotoped další ročník 3
7. Miquik 3
8. Národní skautský památník 3
9. Různé 3
10. Kolečko okresů 3

Úkoly:
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Zápis z jednání krajské rady dne 30. 3. 2022

1. Připomínky k zápisu
Od minulé rady proběhla 3 hlasování - byla schválena vyhláška k hospodaření, umožňující
přesun peněz mezi účty. Byla schválena kvóta na krajský sněm - jeden delegát na každých
načatých 150 členů. Byla schválena změna dotační vyhlášky, kde je změna, že by okresy
měly dotace dělit na základě usnesení rady nebo vlastní vyhlášky. Zatím nebyly vyplaceny
peníze z MŠMT, protože jsou vázané na vyhlášku.
Zápis bude v náhradní verzi.

2. Návštěvy táborů
Tábory navštívila družina ve složení Dáša, Juan, Arny, Kiki, Kája. V tuto chvíli je čeká
vypracování závěrečného materiálu a prezentace inspirativních poznatků pro skautskou
veřejnost. Stala se nemilá věc, že byly zveřejněny fotky střediska Javor bez jejich
předchozího schválení, vůči čemuž se ostře vymezili, a jednu z fotek ještě využilo ústředí,
což bylo obzvlášť nepříjemné.

3. Návštěvy kurzů
Na kurzu Nota Bene byl také publikován příspěvek bez předchozí konzultace, s čímž
vedení kursu nesouhlasilo. Na kurzu Fonticulus Maděra se již návštěva na možnost
zveřejněšní ptala a nebyl s tím žádný problém. Návštěvy celkem stály cca 5 tisíc.

4. Granty MHMP
Matýsek za firmu Dandelo nám dala informaci, že už z organizačních a jiných důvodů
nejsou schopni zajistit agendu podávání a vyúčtování grantů. Je to jednorázově velké
množství práce s velkou odpovědností a zároveň střediska odevzdávají podklady hodně
pozdě. Disciplína středisek není ideální a termíny jsou hodně šibeniční.
Bohužel se nepodařilo najít žádný jiný subjekt, který by byl ochoten tu práci vůbec zvážit..
Je to situace, ze které sice Škebloň nemá úplně radost, ale domnívá se, že jeho firma by to
dokázala zajistit, ale není mu to komfortní, kvůli velké odpovědnosti a střetu zájmů.
Pro ostatní organizace z ČRDM grantovou agendu zpracovává jejich ústředí. Výhledově by
asi bylo možné nějaké centrální řešení v rámci ČRDM, ale pravděpodobně by se jednalo o
daleko větší částky než doposud.
Alespoň pro tuto chvíli je Škebloň ochoten to převzít na svoji firmu (protože za měsíc se
nám asi lepší řešení najít nepodaří), pomáhal by mu s tím Pálkař.
Praha 3 se o tom bavila, a vidí, že by byl pro Junáka potřeba člověk, který to bude řešit i na
úrovni středisek (aby byl někdo, kdo to bude řešit pro střediska). Dělat to i pro jednotky je
zajímavé, ale pořád je to ještě více práce v jednom časovém období. Františkovi připadá
jako dobré téma k předsněmové diskusi, nakolik je dobré uvolňovat ruce lidem, co pracují
s dětmi. Zbýňa to vidí stejně, že často klíčové věci leží na dobrovolnících a pak se na to
jeden vykašle a pro ostatní je to peklo. A domnívá se, že by stálo za to si popovídat o tom,
jak by se to dalo více profesionalizovat.
V tuto chvíli to vypadá, že by termín pro odevzdání žádostí byl 30. září. Pokud tou dobou to
všichni odevzdají, tak to Škebloňova firma může stihnout. Ale nemůže se stát, že někdo
pošle žádost 5. října. Znamená to, že pokud někdo pošle žádost později, tak nebude
garantováno, že se v celkové žádosti jeho žádost objeví.
Slimák se zeptal, co bylo podstatou oprav grantů. Jednalo se o nedostatečnou konkretizaci
položek ve vyúčtování. Dáša všem přeposlala část tabulky z MHMP, tam mají
specifikované, co mají udělat. Jako vždy, až bude vše vyřešeno, udělá se souhrn
nejčastějších problémů.

5. Sklad
Praha má teď od začátku prázdnin nový sklad. Doteď byly věci částečně na ústředí,
částečně v Blažíčkově, částečně u lidí doma. Nyní se snažíme vše svézt do skladu ve
Vysočanech. Dáša pracuje naproti přes ulici, takže může vydávat věci. Jsou s tím spojené
náklady, cca 2500 Kč měsíčně, většina toho půjde z dotací.
Při stěhování věcí z Blažíčkovy jsme narazili na jednu nemilou věc, že máme 3 malé
chobotnice, ze kterých je ale použitelná jen jedna. Omylem jsme pak půjčili špatnou
chobotnici na Protos. Dáša s Juanem se rozhodli, že chobotnice necháme opravit. Budou
rádi za tipy na firmy na opravy stanů. Kaktusovi přijde zbytečné držet 3 kusy chobotnic
nebo investovat do rozšiřování, vzhledem k frekvenci půjčování.
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Zápis z jednání krajské rady dne 30. 3. 2022

6. Rotoped další ročník
VT se bavil, že další ročník bude v roce 2025, protože do té doby není kapacita a budou jiné
kurzy (kde celková kapacita je cca 70 míst). Nově ale bude potřeba kvalifikace i pro
zástupce vedoucích středisek.

7. Miquik
Oslovilo nás nové vedení Miquiku, protože Keliška bude končit. Doposud nemáme
odevzdané účetnictví z minulého ročníku. Procesor se Škebloněm si dají schůzku s
budoucím vedením, kde nastaví pravidla komunikace. Vedoucími akce mají být Stopka a
Uzlík.

8. Národní skautský památník
Lazebník představil stav projektu (viz příloha). Příštím krokem bude podávání formuláře na
hřbitovy. Pokud by někdo věděl o někom, kdo umí míchat pohledový beton, Lazebník
uvítá kontakty.

9. Různé
● VT plánuje návštěvy okresních sněmů.
● Bude uspořádána pražská roverská hra Grand Chase - Na hraně dimenze., Procesor

posílal pozvánku do konference.
● Praha 3 má z okresního sněmu., pořádaného před prazdninami dvě usnesení:

1) podporují záměr pořízení krajského tábořiště, které by bylo k dispozici nižším
jednotkám.
2) Navrhují posunout termín odevzdání hospodářského výkazu ve skautIsu na 30.
duben, aby bylo snadnější řešení dotací.

● Nemovitosti - byli jsme osloveni ústředím, že by byla možnost nějakým způsobem
pracovat s pozemkem na Sméchově mezi Bertramkou a vilou Karla Gotta. Je to
zalesněný pozemek v prudkém svahu. Zatím se tam byli Dáša a Juan podívat, ale
nemají žádné další informace.
Pozemek má potenciál, ale je tam řada problémů, které je hodně náročné
překonat. Je to v památkové zóně, ve svažitém terénu, obtížně dostupné, zasíťování
vodou by bylo také velmi obtížné, nevíme, jak by se řešilo vlastnictví. Je třeba to
taky řešit s ústředím, jestli by do toho bylo ochotno dát nějaké prostředky. Zbýňa by
věděl o bývalé ZUŠ, která by měla větší potenciál.

● Máme kvótu na sněm stanovenou na 150 (delegát na každých započatých 150 členů
jednotky), proběhne v Řepích 28. ledna.

● Bobr kvůli vyhlášce k dotacím četl vyhlášky ostatních krajů, tak může dát
dohromady souhrn, co je tam zajímavé, pravděpodobně se otevře diskuse ke
změnám vyhlášky.

10. Kolečko okresů
Praha 2 - Nic
Praha 3 - Úspěšně proběhly tábory, dokonce 3 oldskautské, za týden mají radu, čeká je
rádcák a sněm, řeší klubovnu v Bruselské ulici.
Praha 4 - Čeká je představení skautingu cizincům 10. 9., pořádá středisko Ostříž. Spouští se
přihlašování na Ventus 7. 9. není to na čas, ale vybírá se podle toho, co napíšou do
přihlášky. Chtějí zohledňovat situaci ve střediscích. Budou Šikovné ruce, kapacita je
naplněna. Budou řešit sněm. Ostříž řeší nejaké problémy s klubovnami.
Praha 5 - Čeká je okresní grilování. Chystají okresní víkend pro rovery. Na konci listopadu je
čeká sněm.
Praha 6 - Nemá zprávy, že by se něco pokazilo. Budou řešit sněm, a za nějakou dobu bude
nový předseda a případně i místopředseda.
Praha 8 - Bude pořádat víkendový čekatelský kurz Kamelot asi už běží přihlašování.
Praha 9 - Řeší sněm a budoucnost okresu, jak bude případně vypadat nové vedení.
Praha 10 - Bez zástupce.
KD - Kromě táborů proběhla 19. srpna výprava na místo první lesní školy k oboře Jemčina,
vypravila se tam výprava z celé republiky, vydávaly se různé výroční předměty . V listopadu
bude kmenová porada.
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